

Protokoll Styrelsemöte

Friluftsförbundet Genarp 2024-05-16

Plats: Kyrkstugan i Genarp, kl 19.00-21.00

Närvarande: Therese Omme, Helene Hansson, Johanna Petersen, Mats Hjerthén, Christel Meijerhöffer

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Christel Meijerhöffer till justerare.
4. Föregående protokoll
Vi funderar vidare på Ledarcafé, vi skulle eventuellt kunna försöka med ett par tillfällen i höst där vi visar olika friluftstekniker och att vi bjuder in alla medlemmar över 15 år och därmed istället kalla det för Medlemscafé. Vi fortsätter prata om detta på nästa möte.
5. Årsplanering
 - Valborg rapport
Vi genomförde fackeltåget traditionsenligt på Valborgsmässoafton, det blev dock inget bål pga stark blåst. Till nästa år ska vi uppmana grupperna att planera in fackeltåget i sina terminsprogram så det blir lite bättre uppslutning från alla grupperna.
 - Sova ute 3-4 maj rapport.
Genarps tillfälle att låta ovana utesovare prova på, blev inställt pga för få anmälda.
 - Kullaläger, 6-7-8 september. Planeringen är igång av arrangerande grupper. När materiet för lägret packas den 5 september, passar vi på att ha en liten ledarträff vid förrådet och bjuder på fika.
 - Mörkerrundan.
Det är Strövare -15 som ska ha Mörkerrundan i år, Therese hör av sig till ledarna i gruppen för att förbereda dem.
6. Regionstämman -information från Napoleon
Napoleon var på stämman, men eftersom han inte är med på mötet ikväll får vi skjuta på denna punkten till nästa möte.

Genarps lokalavdelning

7. Vita slingan – dags att komma igång
Peter har hört av sig till Christel för att bestämma ett datum inom kort då de tar första kontrollrundan. De vita färgprickarna ska då också bättringsmålas.
8. Medborgarförslag vindskydd, hur går det?
Det har kommit ett utkast på hur vindskydden skulle kunna se ut. Vi har kommenterat utformningen på ett par punkter
9. Fortbildningshelg Halmstad 5-6 oktober
Region Syd och Region Väst bjuder in till en helg som heter "Fortbildning barnledare - Skogsmulle och skogens värld & Vildmarksäventyr". Vi har preliminärbokade en trebädds och en sexbädds stuga på Tylebäck.
Intresserade ledare anmäler sig själv till helgen via länk på hemsidan, sista anmälningdatum är 1:a september. Man anmäler sig även till Christel senast 29:e augusti, därefter avbokar hon de preliminärbokade stugorna som vi inte behöver.
10. Mat nästa möte innan sommaruppehåll
Therese köper någon bricka med färdigupplagd mat. Vi sitter hemma i hennes trädgård eller växthus och äter före mötet, därför ändrar vi tiden för att träffas till kl 18.
11. Knytte -20/21 - Johanna har träffat den ena blivande ledaren som var väldigt intresserad av Friluftsförbundet, hon ska träffa den andra inom kort. Så det verkar lovande att det blir en ny Knytte-grupp till hösten.
Knytte -19 -
Mulle -18 - Gruppen var i Körsbärsdalen i Veberöd på sin senaste träff
Strövare 16/17 -
Strövare -15 -
Lufsare-13 -
Lufsare -12 - Båda grupperna ska till Vantalängan på sin nästa träff. Vandring före och efter pizzalunch i Brösarp med påföljande övernattnings i Vantalängan.
Lufsare -11 -
Lufsare -10 -
TVM -
Vuxenmulle -
Tipsrundan -
MTB - Sju ledarfamiljer var i Isaberg den gångna helgen där det blev mycket cykling. Tjejgruppen ska till Västersjön och tälta, cykla, vandra och laga mat.
SUP - På senaste träffen var de i Snogeholmssjön.
Vandring - Ska på sin nästa träff till helgen vandra vid Hagestad-Sandhammarens naturreservat.

Genarps lokalavdelning

12. Övriga frågor

Vi fick 40 000:- i sponsring av Sparbanksstiftelsen Finn som är märkt till utbildningar. Vi skulle kunna ta en del av dessa pengar och göra en liknande träff som vi gjorde i höstas då vi hade matlagningsträff med Eric Tornblad. Kanske skulle vi kunna bjuda in någon som kan föreläsa om svamp och svampplockning.

GFU har en träff den 24:e maj då vi inte medverkar. Den 6:e september ska vi, eventuellt tillsammans med scouterna, arrangera en friluftskväll med GFU. Även brandkåren ska medverka då.

Vi behöver kolla statusen på flytvästarna i förrådet, om någon flytväst är möglig eller söndrig och behöver bytas ut.

Viss materiel i förrådet har blivit angripet av möss, kan vi sätta dit fällor eller lägga gift?

Ledarbrev med sommarhälsning ska innehålla följande:

- Kullalägret 6-8 september med fika vid förrådet den 5 september kl 18.
- Fortbildningen i Halmstad, man anmäler sig själv på angiven länk, skicka även anmälan till Christel snarast, men senast den 29:e augusti.
- Uppmuntra ledarna att de utbildar sig, hittar man en utbildning som inte ges av Friluftsförbundet kan man ansöka hos Christel för att ändå få den betald av föreningen.
- Om någon vill hålla i ett Medlemscafé i höst och där dela med sig av en kunskap, är det mycket välkommet.
- Vi har köpt in två nya presenningstält som inom kort kommer finnas i bokningssystemet.

Nästa möte 13 juni kl 18 hos Therese

13. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Justeras

Mats Hjerthén 2024-05-16

Christel Meijerhöffer 2024-05-16